

# Heroism

NOTABLE  
QUOTES



Heroes are made by the paths they choose, not the powers they are graced with.—Brodie Ashton

A hero is no braver than an ordinary man, but he is brave five minutes longer.—Ralph Waldo Emerson

A hero is an ordinary individual who finds the strength to persevere and endure in spite of overwhelming obstacles.  
—Christopher Reeve

Hard times don't create heroes. It is during the hard times when the hero within us is revealed.—Bob Riley

A hero is somebody who is selfless, who is generous in spirit, who just tries to give back as much as possible and help people. A hero to me is someone who saves people and who really deeply cares.—Debi Mazar

The ordinary man is involved in action, the hero acts.  
—An immense difference.—Henry Miller

I think that we all do heroic things, but hero is not a noun, it's a verb.—Robert Downey, Jr.

A hero is one who knows how to hang on one minute longer.  
—Novalis

A hero is a man who does what he can.  
—Romain Rolland

A hero is someone who has given his or her life to something bigger than oneself.—Joseph Campbell

How important it is for us to recognize and celebrate our heroes and she-roses! —Maya Angelou





# البطولة

يصنع الأبطال بالمسارات التي يختارونها، وليس القوة التي ينعمون بها. - برودى أشتون

البطل ليس أكثر شجاعة من الرجل العادي، لكنه شجاع مدة خمسة دقائق أطول. - رالف والدو إمرسون

إن البطل هو فرد عادي يجد القوة من أجل المثابرة والصمود على الرغم من العقبات الساحقة. - كريستوفر ريف

الأوقات الصعبة لا تصنع الأبطال. خلال الأوقات الصعبة يبرز البطل الذي بداخلينا. - بوب رايلي

البطل هو شخص غير أذاني، وهو سخي في الروح، والذي يحاول فقط أن يرد الجميل بقدر الإمكان ومساعدة الناس. البطل بالنسبة لي هو الشخص الذي ينقذ الناس والذي يهتم بشكل عميق حقاً. - ديببي مازار

الرجل العادي يشارك في العمل، والبطل يعمل. فارق هائل. - هنري ميلر

اعتقد بأننا نقوم جمِيعاً بأشياء بطلية، ولكن البطل ليس إسماً، إنه فعل. - روبرت داوني الأبن

البطل هو الشخص الذي يعرف كيف يصمد لدقيقة أطول. - نوفاليز

البطل هو الرجل الذي يفعل ما يستطيع عمله. - رمین رولاند

البطل هو الشخص الذي منح حياته أو حياتها شيء أكبر من نفسه. - جوزيف كامبل

كم هو مهم بالنسبة لنا الإعتراف والإحتفاء ببطالنا وبطلاتنا - مايا انجيلو